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FAU møte 5 Fjellsdalen skole  

10.01.2022 

 

Tid (fra kl til kl): 19.30 – 21.00 Sted: Teams (se egen mail fra 

kstoresund@mil.no)  

Innkalt av: Kristine K Storesund 

Ordstyrer: Kristine K Storesund Referent: Silje Borvik 

Deltakere: 

 

 

 

 

Ikke til stede: 

Marco Elsafadi (1 trinn), Ole Jacob Knutsen-Berge (1 trinn),   

Solveig Eriksen (3. trinn), Georg Gundersen (3 trinn), Ida Muca Nordahl (4 trinn), 

Kristine Eidesen (4 trinn), Silje Borvik (5 trinn Rød),  

Alexandra Liseth-Hansen (5.trinn blå), Fabian Alfredo Tapia Camacho (6A), Trude 

Mette Savland (6B), Monica Bjørnsund (6C), Kristine K Storesund (7B), Mari 

Hysing (7C), Mette Mikkelsen (Rektor) frem til og med sak 3. 

 

 

Linn Vårdal Fjellheim (2 trinn gul), Trude Gunnlaugsson-Gravdal (2 trinn blå),  

Lisbeth Solberg (2 trinn Rød), Geir Øen (5 trinn Grønn), Janne Bjelland (7A), 

 
  

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

     Åpning av møtet –  Kristine KS  

1.  Godkjenning av referat fra møte nr 4 desember 2021 

 Referatet er tilgjengelig på Spond og på dropbox.  

Kan sendes på mail ved forespørsel til fau.fjellsdalen@gmail.com  

 

Godkjent 

Kristine KS  

2.  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

  

3.  Info fra Rektor (15 min) 

• Status og saker i tiden 

Smitteutbrudd 2.trinn – går inn i testregime med to tester i 

uken i 14 dage (samt ved symptomer). Pr nå 10 smittede, 

forventer at det øker. Dialog med kommuneoverlege – skal 

rapportere til de hver dag vedrørende økning. De mener pr nå 

Mette M  

Referat 

mailto:kstoresund@mil.no
mailto:fau.fjellsdalen@gmail.com
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Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

at det ok med fysisk skole pr nå, men da rødt nivå på 2.trinn.  

De tre rommene holdes avskilt fra hverandre 

• Begynt å se på foreldreundersøkelsen (deltakelse 48 %) og 

elevundersøkelsen 

• Opplegget som skolen hadde planlagt for de ansatte den doble 

planleggingsdagen i januar har blitt påvirket av 

koronarestriksjoner (sted), skal likevel gjennomføres, men på 

ny lokalitet. Tema: lekser, utviklingssamtaler, PALS, møte 

elevene likt mm. 

• Nytt tverrfaglig tema: Teknologi. Oppfinnerverksted og 

utstilling. Bruker blant annet «skaperskolen», «smart camp» 

m.v. Jobber videre med hvilke fag som innlemmes, 

kompetansemål osv. 

• Vennebenker – mål/hensikt, opplæring barn/voksne, 

erfaringer: 

- Blitt tatt opp i lærernes utviklingsgruppe etter henvendelsen 

fra FAU. I praksis er det pr nå ikke noe konkret verktøy eller 

gitt noen opplæring på lenger. Den hadde en tenkt funksjon da 

den ble tatt i bruk. Mens koronarestriksjonene har vært, har 

ikke alle tilgang på dem heller. 

Rektor sier at de ønsker å følge videre opp med diskusjoner 

med lærerne hvordan man skal jobbe videre med benkene/om 

de skal eksistere. Men sier uansett skal barn som går alene 

følges opp av voksne raskt – det er noe de har mye fokus på. 

 

4.  Status Økonomi 

Overgang til bedriftsknettbank gjennomført. 

Silje har fått disponeringsrett.   

Innsetting av kontanter utfordrende grunnet hvitvaskingsregler – 

undersøker mulighet for bruk av nattsafe til innskudd.  

Kjørt inn nye glow-stics (giftfrie, godkjent for barn). 

 

Silje B  

5.  Natteravn 

Behov for innevakter   

Fra Leder Natteravnene:  

«Ila de siste to årene er Natteravnene etablert seg på nytt i 

Fyllingsdalen/Bønes. En viktig drivkraft er Bybanens etablering ved 

Oasen neste høst som fører til økt mobilitet blant ungdommen vår.  

Pr i dag er det drøyt 150 frivillige foreldre på lisen over natteravner, 

som gjør oss i stand til å gjennomføre 10-11 ravnekvelder pr sesong. 

Kristine KS 
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Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

Vi jobber kontinuerlig med å informere og rekruttere og regner med 

at motivasjoner til å delta vil øke når bybanen kommer.  

Jeg tar nå kontakt med FAU da vi har lite innevakter og trenger 

flere.  

Se vedlagte skriv om hva det innebærer å være innevakt, har og lagt 

ved skriv til oppfriskning om hva det å være natteravn innebærer for 

å friske opp minnet.  

Som med Natteravnene legger vi opp til at en innevakt er med to 

ganger i året. En om våren og en gang om høsten. Det har hele tiden 

vært intensjon om å forankre Natteravnene i FAU i de respektive 

bydeler og skolen, men hos oss har ikke det skjedd til nå ettersom vi i 

styret har organisert både innkallinger og ravnekvelder.  

For å unngå at styremedlemmer må være innevakter flere ganger i 

løpet av en sesong, ber vi derfor at hvert FAU nominerer en person 

som kan være med i innevaktgruppen.  

Infomøte planlegges tidlig på våren.» 

Intensjon om å kjøre natteravn både fredager og lørdager. Første gang 

man melder seg om innevakt er en fra styret med på innevakten. 

Oppgaver: innregistrering, ulevering av utstyr, prsentasjon , være 

tilgjengelig gjennom vakten. 

Georg er valg som FAU Natteravn representant , sitter i styret og har 

allerede ansvar for innevakt, de trenger flere utover styret.  

Kristine Storesund melder seg som innevakt (går fra utevakt til 

innevakt). Oppfordrer resten av FAU til  tenke på det, og gi 

tilbakemelding i løpet av morgendagen. (evt om vi kjenner andre som 

kan tenke seg). 

  

6.  Arbeidsgruppe Digital dømmekraft 

Ønsket fra FAU – finnes det et alternativ til Barnevakten der ute, pga 

Barnevakten får ikke kjørt opplegget sitt med dagens 

koronarestriksjoner. Vi fikk forespørsel om innspill fra rektor. 

Oppfølging: kan kanskje bare et møte med Mette for å få luftet litt 

tanker osv. 

Men vi skal passe på at vi ikke tråkker for mye inn på det som er 

skolens ansvar. (at FAUs rolle ligger kanskje mest mot foreldremøtet 

med Politiets nettpatrulje som vi har planlagt i/for 2 år siden) 

Kristine 

E/Ole Jakob 

 

7.  Kvalitetsoppfølging 2022 

Se filmen i vedlagte link.  

Tanker rundt FAU tilnærming  

Det diskuteres nærmere i februarmøtet – kvalitetsoppfølgingen er 

ikke før i april.  

Kristine KS 

Monica B 
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Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

Kristine ber Mette om tilgang til foreldreundersøkelsen, slik at vi har 

det til neste møte. 

Elevundersøkelsen for Fjellsdalen er lagt ut her  

8.  FAU facebook side 

Desember: Sidestatus 

• Rekkevidde for innlegg 484 

• Nye følgere 6 

• Sidebesøk 237 

Kristine E  

9.   Eventuelt 

• 17 mai komité  

o Møte 11 januar – starte arbeid med premier 

o Komite og leder er på plass 

 

• Forslag til sokkefest datoer 22-23-24.mars.  

Tas opp nærmere rundt neste møte. 

DJ - satser på å løse dette oppdraget selv– Bør lage eget 

ansvarskort (Kristine E). 

 Høyttalere har skolen, vi må kjøpe inn mic og diskolys. 

Kristine KS driver og undersøker litt – må kjøpe riktig/enkelt 

nok utstyr. Bør sjekke Finn.no også. Speilkule kan evt vente 

til black Friday. 

• Overgang til ungdomsskole 

ønsker en liten orientering fra rektor hvordan de jobber med 

dette, opplever at vi har noe å hente her. Vi ønsker orientering 

i FAU, men foreldrene i 7. bør også få orientering. Tematisere 

at: 

o det er viktig at foreldrene gir beskjed dersom det er 

usikkerhet rundt hvilke skole barna skal begynne på 

(så barna ikke står og venter på noen som plutselig har 

begynt annet sted, at alle kjenner noen).  

o At barna i tilstrekkelig grad er forberedt på 

lekse/prøvenivå 

 

  

10. Neste møte:  

7 feb 22 – 19.00-21.00 (19.30-21.00 om vi er digitale) 

  

 

Observatører: Ingen 

Sted og dato: Bønes  Signatur:  

 

 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=tests&FylkeFilter=Vestland&Eierform=Alle%20eierformer&Skoleår=2021-22&KommuneFilter=Bergen&Skole=Fjellsdalen%20skole&Kjønn=Begge%20kjønn&%3D%5B%25SammenligningNasjonalePrøverTekst%5D=Hele%20landet&Trinn=5.%20årstrinn&%3D%5B%25DimensjonNasjonalePrøverTekst%5D=Utvikling%20over%20tid⪻vetype=Regning

